



ITW Electronic Components/Products (Shanghai) Company Ltd.  
Building 5, 789 Shenfu Road , Xingzhuang Industrial Park  
Shanghai, China 201108  
Tel: (86) 21-5442-6006  
Fax: (86) 21-5442-6007  
www.itwformex.cn

依州电子零部件（上海）有限公司  
上海莘庄工业区申富路 789 号 5 号厂房,  
邮编: 201108  
电话: (86) 21-54426006  
传真: (86) 21-54426007  
网页: www.itwformex.cn

## Announcement of Formex series

### Re: Discontinue production of Formex series(终止生产 Formex 系列)

Dear customers,

Thank you for your continuous support on promoting Formex series product (including not limited at Formex-10, Formex-18, Formex-20, Formex-31, Formex-94BK, Formex-125BK) in the past years. Due to the situation has changed, we announce that we have to discontinue production of Formex series gradually from now on. The main reason is the raw material of Formex series availability becomes too small to support normal production arrangement. The shipment deadline of this series is the end of June 2018.

As the substitute material, we suggest customers to change to Formex GK series or other suitable series. We are sorry for any possible inconvenience occurred to you by this policy.

尊敬的客户：

感谢贵司多年来对 **Formex** 系列产品的支持（该系列料号包括但不限于 **Formex-10, Formex-18, Formex-20, Formex-31, Formex-92BK, Formex-125BK**）。由于形势变化，我司从现在开始不得不开始逐渐终止 **Formex** 系列的生产。主要原因是原材料的供应有限不足以支持正常的生产安排。我司将在 **2018 年 6 月底** 终止任何该系列产品的发货。建议客户切换成替代产品 **Formex GK** 系列或其它可替代系列。

对因此给贵司可能带来的不便表示抱歉。

December 19, 2017

ITW Electronic Components/Products  
(Shanghai) Co., Ltd

General Manager: Leo Liang

Signature:

